

Clarification on Proxy form	إيضاح حول نموذج التوكيل
<p>Dear Esteemed shareholders</p> <p>As the Ordinary General shareholders assembly (No .33) will only be held remotely via modern technology means, to ensure the everyone safety. and of supporting preventive and precautionary efforts and measures by the competent and relevant authorities to address the emerging corona virus (COVID-19).</p> <p>Thus, there is no need to complete the proxy form, as the attendance will be virtually and voting will be online (e-voting).</p> <p>We invite all shareholders of the Saudi Industrial Development Company "SIDC" to use remote electronic voting via the website of Tadawulaty Service: www.tadawulaty.com.sa</p> <p>We hope that the shareholders register in Tadawulaty service and the voting will be available free of charge to all shareholders before the date of the assembly according to the statutory period.</p>	<p>السادة المساهمين الكرام</p> <p>في ضوء الإعلان المنشور على موقع تداول بتاريخه، سيتم الاكتفاء بعقد الجمعية العامة العادية رقم (٣٣) للشركة السعودية للتنمية الصناعية "صدق" عبر وسائل التقنية الحديثة (عن بعد) وذلك حرصاً على سلامة الجميع، ودعماً للجهود والإجراءات الوقائية والإحترازية من قبل الجهات المختصة للتصدي لفيروس كورونا المستجد (COVID-19).</p> <p>عليه، فإنه لا توجد حاجة لتعبئة نموذج التوكيل، حيث أن الحضور سيكون عن بعد والتصويت إلكترونياً.</p> <p>وعليه ندعو جميع مساهمي الشركة السعودية للتنمية الصناعية "صدق" إلى استخدام التصويت الإلكتروني عن بعد وذلك عبر الموقع الإلكتروني الخاص بخدمة تداولاتي: www.tadawulaty.com.sa</p> <p>عليه نأمل من السادة المساهمين التسجيل في خدمة تداولاتي وسوف يكون والتصويت متاحاً مجاناً لجميع المساهمين قبل موعد الجمعية حسب المدة النظامية.</p>